



23 September 2020

التاريخ: 23 سبتمبر 2020

Acting Director of the Academy Branch in Sharjah
Arab Academy for Science, Technology and
Maritime Transport
Sharjah

القائم بأعمال مدير فرع الأكاديمية بالشارقة
الأكاديمية العربية للعلوم والتكنولوجيا والنقل البحري
الشارقة

Sincere Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

The Commission for Academic Accreditation (CAA) hereby certifies that the **Bachelor of Marine Engineering Technology** program proposed by Arab Academy for Science, Technology and Maritime Transport, Sharjah campus is approved for Initial Accreditation effective 2 September 2020.

تشهد مفوضية الاعتماد الأكاديمي بأن برنامج "بكالوريوس تكنولوجيا الهندسة البحرية" المقدم من الأكاديمية العربية للعلوم والتكنولوجيا والنقل البحري (فرع الشارقة) قد تم منحه الاعتماد الأولي اعتباراً من 2 سبتمبر 2020.

The current CAA regulations require your application for Renewal of Accreditation of this program to reach the Commission by 15 June 2025.

ووفقاً للنظم المتبعة من قبل مفوضية الاعتماد الأكاديمي، يتعين على مؤسستكم الكريمة تقديم طلب تجديد الاعتماد لهذا البرنامج في موعد أقصاه 15 يونيو 2025.

Congratulations to you and your associates on obtaining Initial Accreditation status for this program.

وتودّ المفوضية أن تهنّتكم والزملاء الكرام على ما حققتموه من إنجاز لحصولكم على الاعتماد الأولي لهذا البرنامج.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Prof. Dr. Mohamed Yousif Baniyas
Higher Education Adviser & Director
Commission for Academic Accreditation

الأستاذ الدكتور محمد يوسف بني ياس
مستشار التعليم العالي ومدير مفوضية الاعتماد الأكاديمي